



ELECTRONICS



SOLOMON
SYSTECH
晶門科技

獲獎IC科技令電子產品看出更亮麗前景

Award-Winning IC Technology that Enhances Display on Electronic Devices

晶門科技有限公司專門設計、開發及銷售專有集成電路晶片及系統解決方案，廣泛應用於消費電子產品、便攜式裝置、工業設備及環保裝置等，是業內具規模兼領導地位的半導體公司。這裡展示的顯示屏正應用了由他們開發，榮獲「2014香港工商業獎 - 科技成就大獎」的「高清金屬氧化物TFT液晶顯示屏驅動IC」。小小的IC既能為廠商減輕製造成本，終端用戶也可受惠於更高解像的屏幕、更亮麗的色彩和更低的耗電量。

Solomon Systech is a leading semiconductor company specializing in the design, development and sales of proprietary display ICs and system solutions that are widely used in consumer electronic products, portable devices, industrial appliances and green energy applications. The smart devices shown here feature Solomon Systech's invention "High-Definition TFT LCD Driver Controller IC for Metal Oxide Panels" which won the Technological Achievement Grand Award in the 2014 Hong Kong Awards for Industries. Not only does this small IC reduce the production cost of LCD monitors for manufacturers, end users also benefit from a higher resolution display with more vivid images and better energy efficiency.

* 晶門科技於2004年在香港主板上市，總辦事處設於科學園。如欲瀏覽更多資料，請掃描QR碼。

* Solomon Systech has been listed on the main board of The Stock Exchange of Hong Kong Limited since 2004. Its headquarters is located in Hong Kong Science Park. More information is available by scanning the QR code.

